
Tyczyn, dnia 26 kwietnia 2019 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.9.2019 

 

 

Protokół Nr 9/2019  

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 26 kwietnia 2019 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

 

Ad.1.Otwarcie sesji. 

Obrady IX sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w Tyczynie o godz. 9.00 otworzył Ryszard 

Fornal Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.   

Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się   

12 radnych (nieobecny T. Ruszel), co stanowi kworum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad  

Po wysłaniu zaproszeń wpłynęło pismo Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad  

o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie: 

 wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - (pkt 9a), 

Rada w obecności 12 radnych - 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz  

0 głosach „wstrzym. się” przegłosowała pkt 9a, dotyczący podjęcia uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Rada w obecności 12 radnych - 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz  

0 głosach „wstrzym. się” przegłosowała nowy porządek obrad. 

 

Porządek obrad wraz z uzupełnieniem:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Tyczynie nt. stanu bezpieczeństwa   

   i porządku publicznego na terenie gminy Tyczyn w 2018 r. oraz zamierzeń na 2019 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami 

 pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku  publicznego” 

 za rok 2018. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Gminy Tyczyn. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i innych form wychowania 

przedszkolnego pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej na finansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska związanych z usuwaniem wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z wymiany pokryć dachowych budynków 

zlokalizowanych na terenie gminy Tyczyn. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Tyczyn. 

9a.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sposobu poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i leśnego oraz wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za 

inkaso. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII.57.19 Rady Miejskiej w Tyczynie z 

dnia 22 marca 2019 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2019 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2019 r.  

13. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza.  

14. Sprawy różne, wolne wnioski. 

15. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

16. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Genowefę Szawarę, Zdzisława Prokopa i 

Mariana Tadlę. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się”– wybrała Komisję 

Wnioskową w zaproponowanym składzie. 

 

Ad.4. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Tyczynie nt. stanu bezpieczeństwa   

i porządku publicznego na terenie gminy Tyczyn w 2018 r. oraz zamierzeń na 2019 r. 

- Komendant Policji Paweł Zawiślak przedstawił informację na temat stanu bezpieczeństwa   

i porządku publicznego na terenie gminy Tyczyn w 2018 r. oraz zamierzeń na 2019 r.  

- Radna Jadwiga Czarnik poprosiła o częstsze patrole na drodze w Kielnarowej – Zawodzie, 

ponieważ często przekraczana jest tam prędkość. 

- Komendant P. Zawiślak powiedział, że istnieje krajowa mapa zagrożeń, gdzie można na 

bieżąco zgłaszać takie sprawy i wtedy droga jest monitorowana przez kilka kolejnych dni. 

- Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta Tyczyn Jan Napora zwrócił się z prośbą  

o interwencję w sprawie nieprawidłowego parkowania samochodów w centrum Tyczyna. 

- Komendant przychylił się do tej prośby. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego”  za rok 2018. 

- Inspektor UM Krystyna Knutel przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Programu 

współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku  publicznego” za rok 2018. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. wysłuchała sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego” za rok 2018. Członkowie Komisji nie 

wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Gminy Tyczyn. 

- Kierownik M-GOPS Barbara Lew przedstawiła „Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 

2018 dla Gminy Tyczyn”. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. wysłuchała „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 

2018 dla Gminy Tyczyn”. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

Radni nie mieli pytań ani uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący wręczył Pani Kierownik B. Lew rekomendację Rady Miejskiej. 
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Ad.7. Uchwała: w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i innych form wychowania 

przedszkolnego pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze.  

- Kierownik GZOS Ewelina Wyżykowska przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

Powiedziała, że zgodnie z art. 42 ust 7 pkt 3 lit. c ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela – organ prowadzący szkołę określa tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć 

nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i młodsze, z tym że wymiar ten nie może przekraczać 25 godzin 

tygodniowo. Wymiar ten uzależniony został od wieku dzieci, z którymi pracuje nauczyciel  

i tak w przypadku nauczycieli przedszkoli pracującymi z grupami dzieci 6-letnich wynosi on 

22 godziny tygodniowo, zaś z grupami dzieci młodszych niż 6 letnie – 25 godzin tygodniowo. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.62.19 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i innych form 

wychowania przedszkolnego pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i 

dzieci młodsze. 

 

Ad.8. Uchwała: w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej na finansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska związanych z usuwaniem wyrobów zawierających 

azbest pochodzących z wymiany pokryć dachowych budynków zlokalizowanych na terenie 

gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Barbara Popowicz przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

Powiedziała, że w związku z wstrzymaniem dotacji przez NFOŚiGW oraz WFOŚiGW  

w Rzeszowie na zadania związane z usuwaniem azbestu, konieczne jest przyjęcie uchwały 

umożliwiającej finansowanie usuwania azbestu z nieruchomości na terenie gminy Tyczyn ze 

środków z budżetu gminy. Obowiązująca dotychczas uchwała pozwalała przyznać 

dofinasowanie na usuwanie azbestu tylko w przypadku pozyskania środków z  NFOŚiGW 

oraz WFOŚiGW w Rzeszowie. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zasad udzielenia dotacji celowej na finansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 

środowiska związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest pochodzących  

z wymiany pokryć dachowych budynków zlokalizowanych na terenie gminy Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.63.19 w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej na finansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska związanych z usuwaniem wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z wymiany pokryć dachowych budynków 

zlokalizowanych na terenie gminy Tyczyn. 

 

Ad.9. Uchwała: w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Tyczyn. 

- Burmistrz Janusz Skotnicki przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział, że 

zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  
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i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz.U.2018.1152 ze zm.),  w związku z art. 8 ust. 2 

ustawy z dnia 27 października 2017 r. o zmianie ustawy  o zbiorowym zaopatrzeniu  

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz niektórych innych ustaw 

(Dz.U.2017.2180) rada gminy przyjmuje Regulamin dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Tyczyn. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Tyczyn. 

Po przedstawieniu opinii Komisji między radnymi (J. Czarnik, G. Lampart, E. Malak), 

przewodniczącym Janem Naporą, a prezesem „Eko-Strug” Zbigniewem Możdżeniem 

wywiązała się dyskusja na temat zasobów wody, mocy przerobowych działających stacji 

uzdatniania wody, jakości wody dostarczanej mieszkańcom oraz możliwości dodatkowych 

podłączeń mieszkańców do działającej sieci. 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.64.19 w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Tyczyn. 

 

Ad.9a. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

- Burmistrz Janusz Skotnicki przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział, że  

działki  ewidencyjne nr 1095 i 1097 położone są w centralnej części Tyczyna przy 

skrzyżowaniu ulic Kopernika, Chopina i Mickiewicza. Aktualnie przygotowywana jest 

koncepcja budowy drogi stanowiącej obwodnicę wschodnią miasta, co pozwoli wyprowadzić 

ruch ciężkich pojazdów na kierunku północ-południe poza centrum. Punktem gdzie ruch 

pojazdów z Hermanowej dochodzi do centrum miasta jest skrzyżowanie ulic Chopina, 

Mickiewicza i Kopernika. Z tego miejsca nowa droga będzie przebiegała w kierunku ul. 

Podwale. Działki nr 1095 i 1097 leżą na tej trasie i w przyszłości byłyby wywłaszczone. 

Zgłoszona przez właściciela chęć sprzedania działek gminie zbiegła się z planowanym 

przyszłym działaniem inwestycyjnym. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 1 „wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.65.19 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Ad.10. Uchwała: w sprawie określenia sposobu poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i leśnego oraz wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 

- Inspektor UM Urszula Kawa przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedziała, 

że w związku z przejściem miejscowości Matysówka do  miasta Rzeszowa i zmianą Sołtysa 

wsi Kielnarowa nastąpiła konieczność zmiany uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

określenia sposobu poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego oraz 

wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0„wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.66.19 w sprawie określenia sposobu poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i leśnego oraz wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za 

inkaso. 
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Ad.11. Uchwała: w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr VII.57.19 Rady Miejskiej w 

Tyczynie z dnia 22 marca 2019 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 

2019 r. 

- Skarbnik Barbara Matuła przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedziała, że 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w wyniku badania przedmiotowej 

uchwały w trybie nadzoru ustaliło co następuje:  

„Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt. 5 ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, 

źródłem dochodów własnych gminy są między innymi darowizny na rzecz gminy.  

Stosownie do art. 888 § 1 Kodeksu cywilnego, przez umowę darowizny darczyńca 

zobowiązuje się do bezpłatnego świadczenia na rzecz obdarowanego kosztem swego majątku. 

Istotną przesłanką umowy darowizny jest więc jej nieodpłatność, rozumiana jako brak 

elementu ekonomicznego zobowiązującego drugą stronę umowy do jakiegokolwiek 

świadczenia wzajemnego i to zarówno w chwili dokonania darowizny, jak również  

w przyszłości. Z powyższego wynika, że umowa, w której burmistrz zobowiązuje się dokonać 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,  

w zamian za zobowiązanie darczyńcy do przekazania na rzecz gminy określonej sumy 

pieniężnej, nie jest umową darowizny. 

 Nadto darczyńca, wskazując w umowie tak skonkretyzowany cel, wkracza  

w kompetencje burmistrza jako organu wykonawczego, do którego należy ocena zasadności 

przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy, jak również w kompetencje rady miejskiej jako organu stanowiącego, 

uprawnionego do uchwalenia tej zmiany.  

 Zaplanowanie w badanej uchwale dochodów na podstawie umowy zobowiązującej 

burmistrza do określonego działania oraz wydatków na cel wskazany  

w umowie, stanowi naruszenie przepisu art. 4 ust. 1 pkt 5 ustawy o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego, w związku z art. 888 § 1 Kodeksu cywilnego oraz art. 13  

ust. 1, art. 21 ust. 1 i 2 pkt 4 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym, dlatego też konieczne jest wyeliminowanie powyższych 

zmian w budżecie gminy Tyczyn na 2019 rok.” 

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w 

sprawie zmiany uchwały Nr VII.57.19 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 22 marca 2019 r. w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2019 r. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0„wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.67.19 w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr VII.57.19 Rady Miejskiej 

w Tyczynie z dnia 22 marca 2019 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy 

Tyczyn na 2019 r. 

 

Ad.12. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2019 r. 

- Skarbnik Barbara Matuła przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie.  

- Przewodniczący Komisji Wspólnej Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmiany 

uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2019 r. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 12 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0„wstrzym. się” - podjęła 

uchwałę Nr IX.68.19 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2019 r. 

 

Ad.13. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 
- zakończyły się wybory sołtysów i rad sołeckich, 



6 

 

- rozstrzygnięte zostały przetargi na drogi, 

- wyłoniono w przetargach wykonawcę na budowę kanalizacji w Tyczynie (ul. Grunwaldzka  

i Potoki) i Kielnarowej –Zawodzie, 

- 29.04 będzie podpisana umowa z wykonawca na budowę Sali gimnastycznej  

w Kielnarowej, 

- zmianie uległ rozkład jazdy linii 44 i 58, 

- zmniejszona została subwencja oświatowa w związku z przejściem Matysówki do 

Rzeszowa. 

 

Ad.14. Sprawy różne, wolne wnioski.  

- Radna Jadwiga Czarnik zgłosiła, że  nie działają 2 urządzenia na placu zabawa  

w Kielnarowej. Zapytała również, czy rozważana jest możliwość uruchomienia linii 

autobusowej na Zagrody. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że w najbliższym czasie pani inspektor Lucyna Kustra 

wezwie firmę montująca urządzenia na placu zabaw do przeglądu i naprawy. Natomiast 

kwestia uruchomienia linii na Zagrody- nie ma takiej potrzeby. 

- Radna Joanna Mroczka poprosiła o interwencję w sprawie obrania rowu i wyrównana 

pobocza przy drodze na Kamieniec. 

- Burmistrz J. Skotnicki  powiedział, że będzie interweniował w tej sprawie. 

- Radny Eugeniusz Malak zapytał o termin realizacji odcinka długości 520 m drogi przez las, 

o oznakowanie na drodze powiatowej w Hermanowej, oświetlenie przystanku. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że przejścia były zgłaszane do Powiatu, kwestia 

oświetlenia jest w trakcie realizacji, natomiast droga musi być realizowana etapami (ZDRID, 

rozmowa z Nadleśnictwem i wykup). 

- Radna Anita Drążek zapytała o termin przebudowy drogi powiatowej Tyczyn-Królka do 

Błażowej. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że w tym roku. 

- Radna J. Czarnik zapytała o nabór wniosków do programu „Czyste powietrze”. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, ze na chwilę obecną 2 osoby były na szkoleniu. 

- Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta Tyczyn Jan Napora zapytał o możliwość 

wyznaczenia miejsc parkingowych przy przychodni, dla osób starszych. Poruszył również 

problem smogu z „Tywentu” i GS-u 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, ze jak najbardziej przychyla się do inicjatywy powstania 

takich miejsc. Jeśli chodzi o problem smogu, był on zgłaszany, była komisja ze Starostwa  

i nie znalazła żadnych uchybień. 

- Sołtys wsi Kielnarowa Mariusz Anusik poruszył kwestię utrzymania czystości przy 

obiektach gminnych w Kielnarowej. Zapytał czy jest ustalony harmonogram prac 

pracowników interwencyjnych. 

- Burmistrz powiedział, że przystanki sprzątane są co 2 tygodnie, rowy były oczyszczane na 

wiosnę, natomiast w kwestii pracowników interwencyjnych należy zgłaszać się do pani 

inspektor Bogumiły Świst. 

 

Ad.15. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Wniosek nr 1  

Zgłoszony przez Radną Anitę Drążek następującej treści: 

„Zwracam się z prośbą o zestawienie informacji na temat korzyści wynikających  

z uruchomienia szkoły branżowej oraz oszacowania kosztów ewentualnego  otwarcia 

przedszkola publicznego w Tyczynie i potrzeb w tym zakresie” 

Rada w obecności 12 członków – 8 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciwnych” oraz   

4 głosach „wstrzymującym się” – przegłosowała wniosek.  
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Ad.16. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Ryszard Fornal   

o godz. 11.20 zamknął obrady IX sesji Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 
Protokołowała:  

Joanna Włoch-Dłurzej 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Ryszard Fornal   

 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 26 kwietnia 2019 r. jest utrwalany za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk. Dostępny pod adresem 

https://www.youtube.com/watch?v=B2ta9Nvo_dg 


